
Kluivert: Chcę zagrać lepiej w przyszłym sezonie
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Justin Kluivert udzielił wywiadu dla Fox Sports, w którym podsumował

kończący się sezon. 

Jakie było twoje wejście do włoskiej piłki?

- Wszystko jest inne, doświadczyłem wszystkiego po raz pierwszy. Nauczyłem się

bardzo dużo, nie mogę się doczekać wykorzystania tego doświadczenia w przyszłym

sezonie, ale muszę nauczyć się dużo więcej. Najważniejszą zmianą było samotne

życie, rozwinąłem się jako człowiek. Tu we Włoszech piłka jest inna, chcę spisać się

lepiej w przyszłym sezonie. 

Odejście Daniele De Rossiego z Romy?

- Jego odejście było emocjonujące, dla niego, ale też dla wszystkich, którzy pracują

w Romie. Był w ekipie Giallorossich przez 18 lat, ja dopiero co się urodziłem. Jest

legendą, jeśli taki ktoś się żegna, zawsze jest to czymś emocjonującym. Nie wiem

czy w Holandii zdarzyłoby się coś takiego, to coś włoskiego. Te emocje, ta pasja,

którą mają dla De Rossiego.

Dużo się od niego nauczyłeś?

- Wystarczająco dużo. Wszystko zaczęło się gdy się mną zajął po moim przybyciu,

potem słuchałem bardzo uważnie tego co mi mówił.

Sezon Ajaxu?

- Pięknie było ich oglądać, chłopcy dokonali wielkich rzeczy, miałem nadzieję, że

dojdą do finału. Zagrali wielki sezon.
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